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Zápis - jednání  
Matriční komise s předsednictvem ČKS 

22.12.2023 - 20:30 - Google Meet 
 
Přítomni:  
Daniel Valeš, Lukáš Filip, Zuzana Maňáková, David, Kubů Tomáš Voda 
 
Úvod 

- Předseda VV zahájil společné jednání Matriční komise ČKS (MAK) s předsednictvem ČKS a 
předal slovo odstupující předsedkyni Matriční komise ČKS, Zuzaně Maňáková.  

 
Digitalizece agendy MAK  

- Zuzana Maňáková uvedla jednání tím, že k 1.1.2024 končí v MAK. Při této příležitosti by ráda 
upozornila na nutnost automatizace a zjednodušení práce v rámci Matriční komise a soustředění 
na smysluplnější a podnětnější práci než je prostá administrativa. 

- David Kubů doplnil informaci s tím, že je opravdu nutná digitalizace komplexní agendy, nejen 
řešení dílčí a pomalé tak, jak aktuálně probíhá. Cítí, že jeho mise v komisi se blíží ke konci a v roli 
pomocníka také skončí. David Kubů navrhl požádat VV o rozhodnutí v dalším postupu, tj. zda 
bude ČKS pokračovat ve spolupráci se stávajícím programátorem, nebo zda využijeme 
komplexní systém, který bude z velké části nutné upravit a přeprogramovat na míru ČKS. 

- Předseda VV shrnul minulost a vznik registrací jednotlivých členů ČKS včetně elektronizace 
agendy (v roce 2012) a dále uvedl: “Jedná se o robustní informační systém, který reaguje na 
všechny požadavky, tj. nejen evidence členů, ale také soupisek a má vazbu na výsledky, počty 
košů, apod. Systém je funkční, ale ne ve všech ohledech uživatelsky nejpřívětivější.” Dále 
prezentoval zaslané podklady pro jednání včetně finanční náročnosti jednotlivých možností 
(Designeo, EOS, KIS, apod.). Otázka je, zda takový systém je dostatečně efektivní a smysluplný 
v rámci potřeb ČKS. Zároveň je nezbytné se řídit řády ČKS, které jsou platné. Ve většině věcí je 
vše řešeno na poslední chvíli (např. soupisky musí být obratem, ale v řádech je uvedeno, že by 
soupiska měla být schválena 14 dní předem, apod.). 

- Na téma digitalizace dále proběhla rozsáhlá diskuze. Řešením ze strany MAK není obrovský 
systém za velké finanční prostředky, ale spíše drobné úpravy stávajícího systému. Ze strany MAK 
je důležité zrychlit práci na zlepšování a úpravě systému. 
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- Předseda VV na tento návrh navázal a dále rozvedl myšlenku úpravy stávajícího systému a 
možností dílčích úprav. Komise by měly fungovat samostatně a případně s vedením ČKS 
konzultovat předkládané návrhy. VV může určovat prioritu programátorských prací a úprav, ale 
měnit řády a směrnice může výhradně Valná hromada, která je k těmto věcem kompetentní. V 
případě potřeby změny je tedy třeba vypracovat a předložit návrh řešení VH ČKS. 

 
Závěr 

- MAK společně s předsednictvem ČKS si vzájemně odsouhlasili zájem na další optimalizaci 
systému. MAK zaktualizuje sdílenou tabulku a jednotlivé myšlenky úprav a optimalizace systému 
se budou dále rozvíjet. 

 
Ukončení 

- Předseda VV ukončil jednání VV. 
 

        
 
 
          Zapsal: Tomáš Voda 


